
Jaarverslagen 2024  

Jaarverslag wedstrijdcommissie 2024 

In samenspraak met het bestuur en de manager heeft de wedstrijdcommissie in 2024 

weer ruim 30 gezellige clubwedstrijden georganiseerd. 

Er is geprobeerd om de wedstrijden voor iedereen aantrekkelijk te maken. Zo is er bij 

de Z-Tiles een tweede categorie bij gekomen; voor de hogere handicaps. De eerlijkheid 

gebiedt wel te zeggen dat de gemiddelde opkomst een beetje tegenviel.  

Voor komend seizoen is er naast Maurice (Z-Tiles) een tweede sponsor gevonden: Frits 

(Golfshop). Samen zorgen zij voor aantrekkelijke prijzen. Hopelijk wordt het zo voor 

meer mensen aantrekkelijk mee te doen. 

Wij hebben in de wedstrijdcommissie afscheid genomen van Saskia. Na zoveel jaren, 

ook als penningmeester, gaat zij de positie van secretaris in het bestuur invullen. Wij 

zijn Saskia zeer dankbaar voor het vele werk dat zij verricht heeft. 

Winnaars: 

Z-Tiles (overall),     Thomas Connelly 

Vossenjacht (overall),   Bruno Blokpoel & Karin Lamers 

Clubkampioenschappen Matchplay  heren, Boy Wijnmalen 

dames, Yeng Apacionado 

heren senioren, Bart Colijn 

dames senioren, Joke de Jager 

Clubkampioenschappen Strokeplay  heren, Joep Mokkink 

dames, Winnie Lam 

heren senioren, Bart Colijn 

Clubkampioenschappen Foursome  dames, Edith Petri & Cea Weekhout 

        heren, Thomas Connelly & David Aitken 

Het programma voor 2025 is klaar en de wedstrijdcommissie hoopt dat veel mensen 

zich gaan inschrijven en veel plezier gaan beleven met hopelijk mooi weer en bovenal 

veel gezelligheid! 

 

Jaarverslag Website commissie 

In 2024 zijn we over gegaan naar een nieuwe opzet van onze website. Deze website is 

weer gemaakt door Webgrade. Doordat er veel tijd zat tussen het begin van dit project 

(februari 2024) en de werkelijke overgang  pas eind september, was er erg veel werk 

om voor het live gaan de site weer up-to-date te maken; verslagen en gebeurtenissen 

waren nog weergegeven op de oude site. Die verslagen hebben we zoveel mogelijk 

overgezet of opnieuw gedaan. 



In de loop van dit project zijn we van de 4 commissieleden er ook twee kwijtgeraakt. 

Peter Rogaar en Ruud de Jong hebben hun werkzaamheden neergelegd. 

Alleen Keunsoo Byun en Ineke Vincent waren nog over. 

Nadat de nieuwe website operationeel was, was er veel werk zoals training van diverse 

gebruikersgroepen en moest er nog veel aan de site zelf worden gedaan. Zo zijn 

bijvoorbeeld veel foto’s vervangen door nieuwere versies. Hierbij hebben we ook veel 

steun ervaren van sommige leden die ons goede adviezen hebben gegeven. Onze dank 

daarvoor. 

Ook het bestuur en management hebben nog diverse wensen bij ons neergelegd, zoals 

het gebruik van pop-ups om meer aandacht te vestigen op acties om zodoende meer 

potentiële leden en greenfeespelers te bereiken. 

In 2025 gaan we door met het werk om de site steeds te verbeteren en hopelijk de 

commissie weer uit te breiden naar 4 leden. 

 

JAARVERSLAG DAMESCOMMISSIE RGC 2024 

De damescommissie is op 1 januari 2024 als volgt samengesteld: 

Tineke van den Hoek (voorzitter) 

Jeanette Maier (secretaris) 

Ineke van Reeuwijk (penningmeester) 

Ingrid Pijnakker (algemene zaken) 

Yeng Apacionado (algemene zaken) 

Wij hebben dit jaar geen beroep hoeven te doen op onze tafeldame Mary van der Sman. 

Januari: Op 2 januari 2024 stond de eerste Voorjaar Runnerscore op het programma. 

De baan was helaas dicht. Enkele dames zijn wel naar de club gekomen om gezamenlijk 

een kopje koffie te drinken. 

Dinsdag 9 januari werd de eerste Voorjaar Runnerscore gespeeld (wintergreens). Voor 

de wintergreens zal een apart overzicht worden gemaakt. Na afloop onder het genot 

van een glaasje bubbels het nieuwe seizoen ingeluid en de prijzen van de Najaar 

Runnerscore 2023 

uitgereikt. Afscheid genomen van Thilly Walvoort als secretaris. 

Vervolgens was op 16 januari de baan weer dicht en waren er op 23 januari wederom 

wintergreens. Het inschrijfgeld voor een wedstrijd is per 1 januari 2024 vastgesteld op 

€2,50 per keer. 

Februari: Deze maand vier Runnerscore wedstrijden gespeeld. Gemiddeld 20 

deelnemers. Op 6 februari genoten wij na afloop van koffie met door enkele dames zelf 

gebakken taart. 

Maart: Drie Runnerscore wedstrijden gespeeld met een gemiddeld aantal van 25 dames. 

Op 5 maart speelden wij een 14 holes puttwedstrijd met ook hier na afloop een 

gezamenlijk kopje koffie. 

Dinsdag 26 maart was er een “Doe ochtend” voor alle leden, waarbij vrijwilligers onder 

leiding van de greenkeepers de nodige herstelwerkzaamheden aan de fairways en 

greens hebben gedaan. Hierdoor startten de dames anderhalf uur later. Deze dag 

mochten voor het eerst dit jaar de handicarts de baan in. 

April: Op 2 april werd de laatste Voorjaar Runnerscore gespeeld. Op 9 april was de 

Openings-wedstrijd, waar 27 dames voor hadden ingeschreven. Yeng had prijzen 



beschikbaar gesteld voor de longest drive (2 categorieën) en een poedelprijs. De robot 

maaimachine (dus zonder bemanning!) reed over de longest drive bussen en nam die 

een aantal meters mee. Gelukkig beïnvloedde dat de uitslag niet. Na afloop van de 

wedstrijd een gezamenlijke lunch met              prijsuitreiking van de Voorjaar 

Runnerscore winnaars in 3 handicap categorieën. Verder werd deze maand de eerste Q 

Maandbeker gespeeld, alsmede de Koningswedstrijd (Rood- 

Wit-Blauw) en de eerste Q Strokeplay wedstrijd. 

Mei: Op 7 mei stond een teamwedstrijd (voorheen de Esdoorntrofee) op het programma 

met prijsuitreiking en koffie na afloop, alsmede de eerste Vossenjacht (Ingrid heeft 

hiervoor een handige scorekaart ontworpen). Verder ook de Q Maandbeker 2 en een 

single matchplay wedstrijd. 

Juni: De derde Q Maandbeker stond op het programma (helaas geen handicarts). De 

CrossCountry die door alle commissies kon worden gespeeld, hebben wij als 

damescommissie dit jaar overgeslagen. Er was onvoldoende animo. In plaats van de 

Cross Country speelden wij een Oranjebalwedstrijd met prijsuitreiking en lunch na 

afloop. De Vossenjacht no. 2 werd onder prachtige weersomstandigheden gespeeld. Bij 

iedere Vossenjacht worden de winnaars van de vorige Vossenjacht gevraagd om Vos te 

zijn. Zo ook deze keer. 

Juli: Voor de jaarlijkse Ton Goedmantrofee, met na afloop ijs met aardbeien en slagroom 

en prijsuitreiking, hadden 32 dames ingeschreven. Tevens werd een bijdrage voor de 

Handicart Stichting gevraagd. Totale opbrengst (inclusief bijdrage van de 

damescommissie) was€474,00. Deze maand ook een Q Maandbeker, een Chapman 

Greensome en een Q Strokeplay wedstrijd gespeeld. 

Eind van de maand werd de nieuwe intogolf-software geïntroduceerd. Hetgeen niet 

helemaal vlekkeloos is verlopen. In de maanden hierna nog de nodige aanpassingen 

gehad. Ook hadden diverse leden moeite de nieuwe software op hun mobiel 

geïnstalleerd te krijgen. 

Augustus: Vossenjacht no. 3 werd gespeeld. Aantal deelnemers: 27. De geplande Q 

Maandbeker no. 5 ging niet door in verband met de aanleg van de nieuwe paden. In 

plaats hiervan een Eclectic gespeeld. De Carrouselwedstrijd (19 deelnemers) werd 

onder niet de meest aantrekkelijke baanconditie (heel veel zand op de fairways) 

gespeeld. Eind augustus geen damesdag, in verband met de Golfweek. 

September: Bij de Q Strokeplay wedstrijd had Ingrid een longest drive en een leary 

ingesteld. Op 10 september een “Verrassingswedstrijd” gespeeld. Voor deze wedstrijd 

wordt met de scorekaart van een andere baan gespeeld. (Deze keer een baan in 

Frankrijk, door Tineke gelopen). Aantal inschrijvingen 20. Na afloop lunch en 

prijsuitreiking. Ook de Gouden Koets vlaggenwedstrijd stond weer op het programma. 

21 dames hebben genoten van het prachtige weer. 

Halverwege deze maand werd de club opgeschrikt door actiegroep HEFT, die diverse 

greens had beschadigd. Dit als protest omdat wij de baan aan “klimaatvervuilers” 

hadden verhuurd. 

Er is aangifte gedaan door het management en uiteindelijk is alles met een sisser 

afgelopen.Bij Q Maandbeker no. 5 hadden 21 deelnemers zich ingeschreven. 

 

Oktober: De geplande Q Strokeplay, was min of meer een drama. Heel veel regen, veel 

afzeggingen en geen handicarts. De wedstrijd ging niet door, alleen enkele “diehards” 

speelden slechts 9 of meer holes. 



8 oktober was de Ladies Fun Day, geregeld door Yeng, met verschillende sponsors. 

Gasten van buiten de club konden geïntroduceerd worden. Aantal deelnemers: 43 

(waarvan 9 gasten). Yeng had voor heel veel prijsjes gezorgd en na afloop bij de 

prijsuitreiking waren er lekkere hapjes. Inschrijfgeld €12,50 en greenfee €47,00. Zeker 

voor herhaling vatbaar. 

Vossenjacht no. 4 en Q Maandbeker no. 6 gespeeld. 

November: De 5de was de dag van de Sluitingswedstrijd, in verband met de mist 

konden wij echter pas om half elf de baan in. En omdat er een shotgun wedstrijd van de 

BC was gepland, hebben wij de uitslag over slechts 9 holes berekend. Lunch en 

prijsuitreiking, inclusief de Birdie Queen. Deze prijs was dit jaar voor Joke Jager. De 

overall Maandbeker winnaar was Erica Loth. Op 12 november begonnen met de eerste 

Najaar Runnerscore. De software voor het Meerrondenoverzicht gaf problemen. De hele 

verdere maand mochten er geen handicarts de baan in. 

December: Deze maand de laatste wedstrijden van de Najaar Runnerscore afgewerkt. Bij 

geen van de wedstrijden mochten de handicarts de baan in. Op 17 december was er na 

de wedstrijd een workshop “Kerststukjes maken”, georganiseerd door Perry (horeca) en 

Yeng voor alle RGC leden. De 24 deelnemers vonden het een succes. De laatste dag 

van dit jaar was het de beurt van de damescommissie om de Oliebollenwedstrijd te 

organiseren. Deelname voor alle leden van de club met 35 inschrijvingen. Na afloop 

oliebollen, appelbeignets en een drankje om weer op te warmen, met sponsoring van 

de horeca, waarvoor hartelijk dank. 

 

Jeanette Maier (secretaris) 

Jaarverslag 2024 - marshalcommissie 

De marshalcommissie bestond in 2024 uit Kees van Wijk en Tom Wesselingh. 2024 was 

weer een “gewoon” jaar, in de zin dat het weer veel roet in het marshal-eten 

strooide.  Nu was het voorjaar uitzonderlijk nat met veel regen waardoor er langdurig 

geen handicarts in de baan konden en derhalve vaak in het geheel niet gemarshald kon 

worden. Op 25 maart werd de openingsbijeenkomst gehouden; daar werden de 

bijzonderheden voor de marshals doorgenomen naast de gebruikelijke 14 holes 

wedstrijd en afsluitende borrel. In oktober resp. november werd voor de nieuwe 

marshals de tweejaarlijkse AED-training gehouden; daarmee zijn zij weer voor twee jaar 

gecertificeerd hulpverlener. De baan was in 2024 opnieuw druk bezet; mede dankzij de 

marshal werd de doorstroming gehandhaafd. Een snelle telling laat 182 (geplande) 

marshaldiensten zien hetgeen vergelijkbaar is met 2023 en 2022. Dit jaar mochten alle 

marshals opnieuw meegenieten van de door het Bestuur verzorgde President’s Cup 

wedstrijd en borrel. 

 

In 2024 had RGC 29 marshals ter beschikking, een record! Het marshalbestand 

schommelt al jaren rond de 24, maar dit lijkt doorbroken te zijn.  Wel waren een aantal 

marshals tijdelijk niet beschikbaar i.v.m. ziekte of blessures. Gelukkig konden we voor 

2024 rekenen op versterking door toetreding van Jos & Luc de Blieck, Folkert Wijnstra, 

Steef van Schaik en Jacques van Vliet. Met ingang van 2025 zullen we ook nog eens 

versterkt worden met Jos Vogels en Dieck Wesselingh. Paul Hofstra is nog steeds niet 

de oude, maar Bob Rijpstra is inmiddels weer marshal. Voor het nieuwe seizoen hebben 



we dan maar liefst 32 marshals ter beschikking! Weer een record. Daarmee is het 

maandelijkse rooster goed in te vullen, zeker als de ziekenboeg weer leeg is en iedere 

marshal weer volledig inzetbaar is. Vermeldenswaardig is en blijft de bijna onmisbare 

ICT steun die wij als commissie nog steeds ondervinden van Paul Hofstra. Zonder hem 

zouden de roosterplanning en andere organisatorische activiteiten nog steeds een 

intensieve puzzel zijn! 

Inmiddels is er weer een vacature ontstaan binnen de uit twee personen bestaande 

marshalcommissie. Tom Wesselingh verruilt de marshalcommissie voor de 

websitecommissie en wordt opgevolgd door Dave Clark. 

Op financieel gebied is als altijd niet veel te melden; vrijwel geen uitgaven omdat de 

marshals beperkt gebruik maken van de mogelijkheid om een drankje te nuttigen. De 

openingsbijeenkomst werd rechtstreeks door de club bij de Horeca voldaan net als de 

AED-training rechtstreeks door het secretariaat/management. Derhalve geen financieel 

verslag is. 

Op 24 maart wordt er weer een bijeenkomst voor alle marshals georganiseerd. Ook de 

reguliere 2-jaarlijkse AED-onderhoudstraining op nog nader te bepalen dagen/tijden 

staat op het programma. Verder is het de intentie om de planning voor het marshallen 

dit jaar opnieuw te baseren op één dienst per dag. Echter, met dien verstande dat er 

voor speciale gelegenheden, zoals grote externe groepen in de baan, een beroep 

gedaan zal worden op een tweede marshal om zowel te kunnen starten vanaf de afslag 

als het begeleiden in de baan.  

Vooralsnog is het echter hopen op voortzetting van droog weer want zonder handicart 

is marshallen niet goed mogelijk. 

De marshalcommissie. 

 

Jaarverslag 2024 Herencommissie 

In 2024 zijn 47 wedstrijden georganiseerd, veelal met als speelvorm strokeplay of 

stableford, maar ook speciale spelvormen als Regenboog, Texas scramble, Amerikaantje, 

Rood-Wit-Blauw of Vossenjacht. In verband met baansluiting konden een aantal 

wedstrijden niet doorgaan. Ook worden de winterringerscore en zomerringerscore 

gespeeld, waarbij iedereen circa 5 kansen heeft om per hole de beste score te 

realiseren. Zomers spelen we in principe driemaal per maand een qualifying strokeplay 

of stableford wedstrijd, in de wintermaanden worden vaak andere speelvormen 

gespeeld. Het aantal deelnemers over het hele jaar was 1764, gemiddeld 38 

deelnemers per woensdagochtend. 

Normaliter wordt op de eerste woensdag van de maand een shotgun wedstrijd 

gespeeld. Na afloop van die wedstrijd vindt de prijsuitreiking plaats van de maand 

daarvoor gespeelde wedstrijden, veelal onder het genot van een door de commissie 

aangeboden bittergarnituur of lunch, al dan niet met een drankje.  

In het voorjaar nam de Herencommissie in een buitengewone externe bijeenkomst van 

Chris van Ede die per 31 december 2023 als voorzitter van de commissie was gestopt. 



Zijn vele bijdragen aan de wedstrijden op de woensdagochtend werden onder het 

genot van een goed glas gememoreerd.  

De laatste bijdrage als voorzitter van Chris van Ede vond plaats medio 2014: de 

organisatie van de wedstrijd van de herendagen voor de Samenwerkende Golfclubs 

West Nederland op 8 juli 2024. Hoewel Kagerzoom vorig jaar gewonnen had, en dus 

de wedstrijd voor 2024 mocht organiseren, gaven zij die eer aan de Rijswijks Golfclub. 

Reden was dat Kagerzoom een 9 holes baan is, en de wedstrijd van de Herendagen 

vindt nu eenmaal plaats op een 18 holes baan. De herencommissie heeft op 8 juli een 

18 holes Fourball-Betterball Stableford wedstrijd georganiseerd waarbij acht clubs met 

in totaal 107 deelnemers deelnamen. Door de positieve inbreng van het management 

(Bob) en de horeca (Perry en medewerkers die zorgden voor een overvloedige BBQ) is 

alles probleemloos verlopen. De deelnemende clubs waren: Bentwoud, Kagerzoom, 

Ockenburgh, De Hooge Rotterdamche, Zeegersloot, Burggolf Zoetermeer en natuurlijk 

de Rijswijkse. Naast individuele prijzen voor de neary, longest en de teams ging de 

clubbeker naar Zeegerzloot. Conform de afspraak zal de winnaar de wedstrijd voor 

2025 organiseren (vermoedelijk op 7 juli). 

De commissie bestond in 2024 uit Peter van Putten (voorzitter), Gert Dazler (secretaris), 

Oscar Staallekker (penningmeester), Kees Feddes (wedstrijdzaken), Rob Helwig (super 

invaller) en Frans van Eek (overige zaken). Op 31 december 2024 namen Gert Dazler 

(de zeer gewaardeerde secretaris) en superinvaller Rob Helwig afscheid van de 

herencommissie. Wij zijn hen veel dank verschuldigd voor hun jarenlange inzet. . In het 

voorjaar van 2025 wordt op gepaste wijze afscheid van Gert en Rob genomen. Hun 

plaatsen in de Herencommissie zijn overgenomen door Ab Kornegoor en Robbert 

Wever.  

Peter van Putten 

Voorzitter Herencommissie 

 

Jaarverslag Businesscommissie 2024 

In 2024 waren er 60 businessleden die door het jaar heen van een zeer gevarieerd 

wedstrijdprogramma hebben genoten. 

Tot en met maart werd er gespeeld om de zogenaamde Snertcup bestaande uit een 

drietal 14-holes scramble wedstrijden. Helaas ging de eerste vanwege slechte 

weeromstandigheden niet door. Op 13 februari werd deze gewonnen door 

Administratiekantoor van Dijk o.l.v. Ad van Dijk en op 6 maart door Vega Projects o.l.v. 

Friso Wories. Overall winnaar van de Snertcup was de Rendon Onderhoudsgroep o.l.v. 

Ben van der Kruk. 

 

De traditie van een jaarlijkse wedstrijd op een andere club vond dit jaar plaats in mei op 

Prise d’Eau nabij Tilburg.  

Op 16 juli vond het BC Strokeplaykampioenschap plaats. Hulde aan Jack Baldewsingh 

die voor de 4e keer op rij BC Strokeplaykampioen werd. 



Ook werd dit jaar op 12 augustus op verzoek van velen gespeeld op de Haagsche Golf 

& Country Club onder extreem warme weersomstandigheden (33 graden!) Winnaar met 

34 stablefordpunten werd Eddy Thans van Prime Vision.  

Hoogtepunt is en blijft altijd de jaarlijkse BC Pro Challenge. De Vossen waren pro’s Roel 

Jacobs, Nick Davis, bestuurslid Frits Janmaat en manager Bob Knaap die met 9 birdies, 

1 eagle en 8 parren op een mooie uitslag van 60 slagen kwamen. Zij werden echter 

met 1 slag verslagen door het team van de Rendon Onderhoudsgroep o.l.v. Ben van der 

Kruk. 

Met de Bedrijvencompetitie en een Winterwedstrijd werd het jaar 2024 afgesloten. 

In 2024 bestond de Businesscommissie uit: Gerrit Gerritsen (vz), Alex Blomaard, Hans 

de Bruin, Edith van Hek en Dieck Wesselingh. 

 

Jaarverslag 2024 Seniorencommissie   

Ook bij de seniorenwedstrijden zien we in 2024 de tendens van dalende deelname  aan 

de wedstrijden op donderdag. Ten opzichte van 2023 een daling van ruim 13%.  Een 

duidelijke oorzaak valt niet te ontdekken.   

In 2024 werden 39 nieuwe seniorenleden aangeschreven. De commissie  handhaafde 

het streven zoveel mogelijk van de inkomsten (inschrijfgelden  wedstrijden) aan 

prijzengeld uit te keren. Ook worden regelmatig lunches,  borrelhapjes, kerstlunch etc. 

gesubsidieerd.   

Ten opzichte van 2023 nam de liquiditeitspositie met ongeveer 50% toe. 

De  commissie streeft ernaar een minimale ijzeren kaspositie van € 1000 aan te 

houden.   

In 2024 werd het systeem van rittenkaarten voor deelname aan de 

wedstrijden  gecontinueerd. Het bevalt goed, geeft aanzienlijk minder kashandelingen 

en wordt  alom door de spelers gewaardeerd.   

Bij ontstentenis tot dusverre van een kascommissie is besloten dat één van de  mede-

commissieleden enkele keren per jaar de financiële stand van zaken met 

de  penningmeester doorneemt.   

In 2024 heeft de vernieuwing van het wedstrijdsysteem de commissie heel 

wat  hoofdbrekens bezorgd. Hier zijn we veel tijd aan kwijt en bovendien werkt het 

nog  niet optimaal omdat de commissie zelf minder mogelijkheden/bevoegdheden 

heeft  tot het aanbrengen van wijzigingen. Anderzijds valt op dat het invoeren van 

de  wedstrijduitslagen op de telefoon door de deelnemers goed verloopt, zolang 

het  systeem dit toelaat. Een compliment hiervoor aan de deelnemers.   

Over 2024 kunnen de senioren de volgende sportieve successen melden:   

In de 18 holes voorjaarscompetitie zijn mooie resultaten bereikt. Senioren Heren 2 

is  gepromoveerd naar de hoofdklasse, Senioren Heren 1 is landelijk runner 

up  geworden en Senior Dames 1 is Landskampioen geworden.   



De op 13 augustus gespeelde wedstrijd ten bate van de stichting Handicart 

leverde  een opbrengst op van € 316. De seniorencommissie heeft hier € 134 

bijgelegd zodat  het eindbedrag op € 450 kwam.   

De uitwisseling tegen Duinzicht in augustus en september, waaraan van iedere club  20 

spelers deelnamen, is dit jaar door de Rijswijkse gewonnen. Een mooie prestatie  na 

drie keer verloren te hebben. De trofee is dus weer terug.  

 


